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رئیس شورای اسلامی شهر مشهد مطرح کرد

ناعدالتی در توزیع سهم مالیات بر ارزش افزوده  میان کلان شهرها 

رئیس شورای اسلامی شهر مشهد گفت: هزینه اداره شهر مشهد هر روز 130میلیارد 
تومان است و با وجود حضور سالانه 30میلیون زائر در این شهر، سهم بسیار ناچیزی 
از محل درآمدهای قانونی و درآمدهای پایدار شامل حال شهرداری مشهد می شود.
مهدی ناصحی در آغاز جلسه علنی شورای اسلامی شهر، ضمن محکومیت گستاخی 
بی سابقه رژیــم اشغالگر قــدس و حمله کودکانه به مــرزهــای جمهوری اسلامی، 
اظهارکرد: جسارت این رژیم جعلی به پشتوانه آمریکای جنایت کار، از حد گذشته و 

گویا عملیات وعده صادق2 برای آن ها عبرت نشده است.
کید داشتند، پاسخ این رژیم وحشی  وی افزود: همان طور که رهبر معظم انقلاب تأ
با تدبیر و قدرت داده خواهد شد، ولی بی شک وعده صادق3 از وعده های صادق 

گذشته قوی تر است.
وی همچنین بــا اشـــاره بــه هم زمانی حمله تروریستی عــوامــل صهیونیستی در 
کــوری و شهادت  به شهادت رساندن مرزبانان کشورمان، گفت: چنین ترورهای 

مظلومانه سربازان تأمین امنیت محلی نشان دهنده اوج پستی دشمنان است.
رئیس شورای اسلامی شهر همچنین سالروز شهادت شهید حسین فهمیده و روز 
نوجوان و همچنین هفته پدافند غیرعامل را تبریک گفت و از حسن نظر نماینده 
ولی فقیه در استان به شورای اسلامی شهر  در دیدار اعضای شورا قدردانی و اظهار 
کرد: پشتوانه شورای اسلامی شهر مشهد در دوره ششم، جریان انقلابی است و افتخار 

می کنیم که در مسیر منویات نماینده ولی فقیه گام برمی داریم.
ناصحی گفت: امیدواریم فعالان رسانه ای آنچه هست را به جامعه منتقل کنند تا 

مردم به خدمات شورای اسلامی شهر مشهد آشنا و به آینده امیدوار شوند.

مشهد به نگاه ویژه نیاز دارد  

وی همچنین با بیان اینکه مشهد سالانه میزبان 30میلیون زائر و دل باخته امام 
مهربانی هاست، افزود: در حوزه تنظیمگری منابع موردنیاز اداره شهرها، در قالب 
تبصره ها و مقررات قانونی باید نگاه ویژه ای به مشهد شود، اما متأسفانه این گونه 

نیست.
ناصحی تصریح کرد: نمونه بارز این بی توجهی را در سهم شهرداری ها از مالیات بر 
ارزش افزوده شاهدیم. زیرا تناسبی با واقعیت این شهر ندارد. ما روزانه به 5میلیون 
نفر خدمات ارائه می دهیم که بخشی از آن ها اتباع هستند و در قبال این خدمات 

هزینه های مرتبط را دریافت نمی کنیم.
وی با بیان اینکه ماهانه 200میلیارد تومان از سهم مالیات بر ارزش افزوده به مشهد 
اختصاص پیدا می کند، گفت: این درحالی است که برخی دیگر از کلان شهرهای 

کشور تا 10برابر مشهد دریافتی دارند.

نیازمند پویش حق طلبی رسانه ها هستیم  

ناصحی افزود: مشهد یازدهمین شهر کشور در وصول عوارض و مالیات بر ارزش 
افزوده است، درحالی که دومین کلان شهر کشور هستیم. منابع دریافت برخی از 
این وجوه، زائران مشهد هستند، اما این منابع در تهران هزینه می شود. رسانه های 
مشهدی در قالب پویشی باید برای احقاق حق مردم مطالبه گری جدی داشته 

باشند.
کنون فقط مالیات بر ارزش افزوده هتل های چهار و پنج ستاره در  ناصحی گفت: ا
مشهد هزینه می شود و منابع دریافتی دیگرهتل ها در تهران متمرکز می شود. از سوی 
دیگر، سهم شهرداری ها از عوارض آلایندگی  کاستی های زیادی دارد و دستگاه های 

متولی باید در این حوزه همکاری کنند.

وجود 10هزار واحد صنعتی آلاینده در مشهد  

وی با بیان اینکه در شهر مشهد فقط 206واحد آلاینده شناسایی شده است و عوارض 
پرداخت می کنند، افزود: این درحالی است که 10هزار واحد صنعتی داریم که مشمول 
صنایع آلاینده می شوند، ولی به دلیل شناسایی نشدن، وجوهی پرداخت نمی کنند.
وی تصریح کرد: همین شناسایی نشدن موجب شده است که برخی کلان شهرها تا 
هفتادبرابر شهر مشهد در حوزه آلایندگی عوارض دریافت کنند. در موضوع عوارض 
 گمرکی و صنایع بزرگ و نیروگاه ها نیز خطاهای بزرگی داریم که مسئولان امر باید به آن ورود 

کنند.
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حمایت شورا از انجمن ام اس استان
بــا نظر مــوافــق اعــضــای شـــورای اســلامــی شهر مشهد، 
ح کمک مالی 30میلیاردریالی به انجمن ام اس  طر
خراسان رضوی به تصویب رسید. این لایحه البته 
یک موافق و یک مخالف داشت. حسین حسامی، 
رئیس کمیسیون برنامه وبودجه شورای اسلامی 
شهر مشهد، با اشــاره به هزینه های زیاد بیماری 
ام اس، توضیح داد: سن ابتلا به این بیماری بین 
ــال و ابــتــلای بــانــوان هــم سه برابر  هــجــده تــا چهل س
آقایان است. براساس بررسی ها، هزینه های دارویی 
مستقیم ام اس حدود 300میلیون تومان در ماه 
است و این انجمن برای تأمین این هزینه ها به 
مشکل خورده است و ما به شهرداری اجازه 

دادیم تا به این انجمن کمک کند.

  مطالبات کارکنان شهرداری در اولویت باشد
کمیسیون  حسن مــوحــدیــان، نایب رئیس 
ایثارگران شــورای اسلامی شهر: با وضعیت 
شهرداری، بهتر است چنین لوایحی تصویب 
ــــشــــود. انـــجـــمـــن هـــای زیـــــــادی در مــشــهــد  ن
کــه مشکل دارنـــد، اما  هستند و قــبــول دارم 
ــود. چــون  وضــعــیــت شـــهـــرداری بــایــد درک شـ
کــارانــه  سه ماهه آخــر ســال گذشته به  کنون  ا
ــت شـــده اســـت و بــا وجــود  ــرداخ کــارمــنــدان پ
 ایـــن وضــعــیــت، مــخــالــف تــصــویــب ایـــن لایحه

 هستیم.

درخشش دوباره نام شهدا بر معابر شهر
در ادامه صحن علنی صدوبیست ونهم شورای اسلامی شهر مشهد 
و با رأی موافق همه اعضا، معبر فرعی شهیدعلیمردانی۱۱ در خیابان 
کاظمینی،  شهیدعلیمردانی )طــلاب( به نــام شهید سیدعلیرضا 
گلشهر به  ۲۴ در خیابان شهیدشفیعی  معبر فرعی شهیدشفیعی
۲۶ در خیابان  ــا، معبر فرعی محمدآباد نــام شهید محمدجواد دان
محمدآباد بولوار شهیدرستمی به نام شهید 
ــواد نــیــشــابــوری مــحــمــدآبــادی، معبر فرعی  جـ
۸ در بــولــوار شهیدتونی خیابان  شهیدتونی
ــام شــهــیــد محمدرضا  ــیــان اســــلام بــه نـ فــدائ
قاسمی و معبر فرعی امــام رضــا)ع(۵۵ در بولوار 
امام رضا)ع( به نام شهید سیدفرید مشیرفراهی 

نام گذاری شد.

واگذاری راهبری تا ۷۰۳ دستگاه اتوبوس به بخش خصوصی
گذاری قرارداد راهبری خدمات راهبری تا ۷03دستگاه ناوگان در خطوط سازمان اتوبوس رانی شهرداری  لایحه وا
مشهد، یکی دیگر از موضوعاتی بود که در صحن دیروز شورا به بحث و بررسی گذاشته شد. حسامی با اشاره به 
گذاری راهبری اتوبوس ها، بیان کرد: قراردادهای مناقصه باید  مصوبه سابق شورای اسلامی شهر برای قرارداد وا
در صحن علنی بررسی و تصویب شود و باید در ابتدای آبان1۴03 درباره آن تصمیم گیری می شد. برای این کار 
شرکت »پیرو سپهر راویس« معرفی شده است. براساس لایحه شهرداری مشهد، قرار است انعقاد قرارداد خدمات 
راهبری تا ۷03دستگاه در خطوط سازمان اتوبوس رانی شهرداری مشهد با این شرکت به مبلغ ۴۸30میلیارد 
ریال منعقد شود. درنهایت با رأی موافق سیزده عضو شورای اسلامی شهر مشهد، به شهرداری مشهد اجازه 
داده شد تا به انعقاد قرارداد خدمات راهبری تا ۷03دستگاه ناوگان در خطوط سازمان اتوبوس رانی شهرداری 

مشهد با مبلغ بیش از  ۴۸3 میلیارد  تومان با شرکت پیرو سپهر راویس اقدام کند.

خرید 452 اتوبوس به کجا رسید؟
مجید نژادحسین، رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شــورای اسلامی 
شهر مشهد: شهرداری گزارشی از آخرین وضعیت و اقدامات انجام شده برای خرید 
و اضافه شدن ۴52دستگاه اتوبوس ارائــه کند. لازم به ذکر است که از ابتدای دوره تا 
 امروز 1۹6دستگاه اتوبوس به مشهد وارد شده و برای بیش از ۴0۹دستگاه هم قرارداد 

بسته شده است.

انعقاد قرارداد اتوبوس های دوکابین انبوه بر
محسن شریعتی، مدیرعامل ســازمــان اتــوبــوس رانــی شــهــرداری مشهد: یکی از 
قــراردادهــای ما با شرکت نامیکران و بــرای حــدود 250دســتــگــاه اتــوبــوس اســت که 
مشکلات مربوط به ضمانت نامه بانکی آن حل شده است و تا دو هفته آینده این 
قــرارداد عملیاتی خواهد شد. از یکی از قراردادهای ما هم کمتر از بیست دستگاه 
اتوبوس باقی مانده است که سه دستگاه دیگر تا هفته آینده به مشهد خواهد آمد. 
یک قرارداد جدید سرمایه گذاری هم برای اتوبوس های دوکابین انبوه بر بسته شده 
است که یک نمونه آن به صورت آزمایشی در یکی از خطوط به کار گرفته شد. از این 
مدل اتوبوس بیست دستگاه توسط بخش خصوصی وارد کشور شده است و در صورت 
مثبت بودن آزمایش ها، در مشهد هم به کارگیری خواهد شد. با این همه، نیاز مشهد 
3هزارو500دستگاه اتوبوس است و دست کم 2هزار اتوبوس باید وارد شهر مشهد شود تا نیازمان برطرف شود.

فاطمه سلیمی، رئیس کمیسیون بانوان و خانواده شورای اسلامی شهر مشهد: درباره 
گذاری اموال غیرمنقول مازاد بر نیاز، بهتر است شهرداری  لایحه تسهیل در امر فروش و وا
به سراغ درآمدهای پایدار بــرود، نه فروش زمین و امــوال. از رئیس کمیسیون فرهنگی 
کز رویش سازمان بازآفرینی شهرداری مشهد هرچه سریع تر به نام بانوان  می خواهم مرا
شهید مشهدی و یک مرکز به نام شهید معصومه کرباسی که به تازگی در لبنان شهید شده است، نام گذاری شود.

ــورای  مجید دبــیــریــان، رئــیــس کمیسیون اقــتــصــادی ش
ــاره مصوبه های  ــ اســلامــی شهر مشهد: شــهــرداری درب
زمان دار شورای اسلامی شهر بی تفاوت نباشد. از 5۷مصوبه 
 زمـــان دار شــهــرداری فقط به 35مصوبه پاسخ داده شده

 است.

بررسی »زیارت آسان« در جلسات آینده شورا
طـرح »زیـارت آسـان و ترویـج فرهنـگ میزبانـی« یکـی دیگـر از لوایحـی بـود کـه در جلسـه علنـی 

دیروز شـورای اسـلامی شـهر مشـهد بررسـی شد. 
کید بر اینکه مدیریت شهری  در بررسی این طرح، حجت الاسلام والمسلمین منصوریان با تأ
تسـهیلگری بـرای زیـارت آسـان را تکلیـف خـود می دانـد، افـزود: مدیریت شـهری بـرای خـود 
تکلیفی قائل اسـت که برای زیارت آسـان ایفای نقش کند. این کار از شـورا های قبل شـروع 
شـد و خدمـات خوبـی داشـتند. بایـد از آقـای مهنـدس پژمـان بـرای ایجـاد حسـینیه های 
ارزان قیمـت و از شـورای چهـارم بـرای ایجـاد زائرسـرا های ارزان قیمـت تشـکر کـرد کـه باعـث 

شـدند قشـر محرومـی کـه نمی تواننـد هزینه هـای اقامتـی را پرداخـت کننـد، بـه پابـوس امـام رضـا)ع( بیاینـد. امـا در 
ادامـه ایـن حرکـت متوقف شـد.

بـا وجـود ایـن توضیحـات، فاطمـه سـلیمی، رئیـس کمیسـیون بانـوان و خانـواده، بـه ایـن علـت کـه بـار مالـی ایـن 
مصوبـه بـرای شـهرداری هنـوز ابهـام دارد، پیشـنهاد خارج شـدن ایـن لایحـه از دسـتورکار را ارائـه کـرد؛ پیشـنهادی 

کـه بـا موافقـت اعضـا روبـه رو و ایـن لایحـه از دسـتورکار خـارج  شـد.

با رأی شورای اسلامی شهر، لایحه تسهیل در امر فروش و واگذاری اموال غیرمنقول مازاد بر نیاز به تصویب رسید

تدبیر تازه برای اداره شهر
ک و اراضــی یکی از   فــروش امــوال غیرمنقول و امــلا
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وی مدیریت شهری بــرای تأمین  راه هـــای پیش ر
اعتبار و بودجه لازم برای برخی پروژه ها و افزایش 
درآمد نقد است و به همین دلیل شورای اسلامی 
شهر مشهد بــرای ایجاد جذابیت در فــروش این 
اموال و تسهیل برخی فرایندهای پیچیده در این 
مــســیــر، در صــدوبــیــســت ونــهــمــیــن جــلــســه علنی 
شورای اسلامی شهر لایحه تسهیل در امر فروش و 
گذاری اموال غیرمنقول مازاد بر نیاز را تصویب کرد. شورا با تصویب  وا
این لایحه به شهرداری اجازه داد تا برای تسهیل در امر فروش و 
ک و اراضی تا پایان شهریور۱۴۰۴ و تا سقف اعتبارات  گذاری املا وا
پیش بینی شده، براساس ضوابط اقدام کند. این لایحه پس از حدود 
بری  گـــذاری زمین های با کار یک ساعت بحث و بررسی بــرای وا
خدماتی با همه بندها و تبصره هایش به تصویب رسید. براساس 
این لایحه، شهرداری می تواند مبلغ پیشنهادی را به صورت سه 
قسط 3۰درصد و یک قسط ۱۰درصد تا نهایتا یک سال پس از اعلام 
نتیجه دریــافــت کند. شــهــرداری باید زمــیــن هــای بــزرگ تــر از هــزار 
گــذار کند. با تأیید شورا، زمین های با  مترمربع را پس از فــراوری وا
کاربری خدماتی را با حفظ کاربری و در کاربری های غیروظیفه ای 
کند و همچنین درصورتی که  گـــذار  با اقساط سی وشش ماهه وا
وانه دریافت کند،  کثر تا یک سال بــرای آن پر خریدار زمین حدا
شهرداری می تواند ۱۰درصد مازاد بر تخفیف نقدی روز، تخفیف اعطا 
کند. ضمن اینکه با تصویب شورای اسلامی شهر، شهرداری اجازه 
گذاری را با ملک و آپارتمان دارای سند تفکیکی  دارد تا زمین قابل وا

تهاتر کند.

 واگذاری زمین های بزرگ تر از 1۰۰۰متر
 با تسهیلات ویژه

حـــســـیـــن حـــســـامـــی، رئـــیـــس کــمــیــســیــون 
برنامه وبودجه شورای اسلامی شهر مشهد: 
این لایحه را شهرداری به شورای اسلامی شهر 
ارائه کرد. درخواست آن ها بود که این فرایند 
تسهیل شــود و درنهایت پس از بازنگری در 
کمیسیون های شــورا، لایحه تسهیل فروش 
اموال غیرمنقول مازاد شهرداری برای بررسی 
و تصویب به صحن علنی ارائه شد. براساس این 
لایحه، شهرداری می تواند زمین های بزرگ تر از هزار متر را پس از فراوری 
گذار کند. از طرف دیگر، به شهرداری اجازه داده شده است تا پول  وا
زمین را به صورت قسطی دریافت کند. البته تباصر و شرایط دیگری هم 

گذاری زمین لحاظ شده است. برای فروش و وا
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علنی

مشروح مصوبات جلسه علنی شورای اسلامی شهر مشهد

سخنگوی شــورای اسلامی شهر مشهد به تشریح مصوبات صدوبیست  ونهمین 
جلسه علنی این شورا پرداخت.

موسی الرضا حاجی بگلو در پایان صدوبیست ونهمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر مشهد به تشریح مصوبات این جلسه پرداخت 
و اظهار کرد: در ابتدای این جلسه، لایحه نام گذاری تعدادی از معابر 
فرعی به نام شهدای گران قدر در دستورکار قرار گرفت که به تصویب 

رسید.
ــذاری خدمات راهــبــری تا ۷03دســتــگــاه نــاوگــان در  گـ وی گفت: وا
خطوط سازمان اتوبوس رانی شهرداری مشهد، دیگردستورکار این جلسه بود که با 

نظر موافق اعضای شورای اسلامی شهر مشهد همراه شد.
وی افــزود: مساعدت مالی به انجمن  ام اس خراسان رضوی و نیز تسهیل در امر 
گذاری اموال غیرمنقول شهرداری مشهد در این جلسه پس از بحث و  فروش و وا

بررسی، به تصویب رسید.

 شهرداری برای درآمدهای
 پایدار چاره اندیشی کند

 شهرداری به مصوبه های زمان دار شورا 
بی توجه نباشد

تذکرها

صحن علنی


